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KRAJEVNA SKUPNOST BLANCA 
Blanca 24 
8283 BLANCA 
 

ZAPISNIK 
6. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Blanca, dne 7.12. 2023, 

ob 18.00 uri, v sejni sobi KS Blanca 
 
Prisotni člani sveta:  
Gorišek Dejan, Gorišek Janja, Ločičnik Marjan, Strojanšek Tadej, Šutar Marija, Maja Radej, 
Peter Mirt. 
 
Ostali prisotni: 
Marjetka Flisek, referentka za KS. 
 
Odsotni:  
Jože Budna (opr.). 
 
Sejo vodi: Marjan Ločičnik, predsednik sveta KS Blanca.  
Zapisnikar: Marjetka Flisek, referentka za krajevne skupnosti v Občini Sevnica.  
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 6. redne seje 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 6 članov sveta KS Blanca. Svet KS Blanca je bil sklepčen.  
 
Predsedujoči pozdravi člane sveta KS Blanca ter poda predlog dnevnega reda v razpravo in 
potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 6. redne seje, 
2. pregled, razprava in potrditev zapisnika 5. redne z dne 28.9.2023, 
3. Sprememba sklepa »O cenah uporabe prostorov in površin s katerimi upravlja KS 

Blanca in o imenovanju upravnika prostorov, ki se dajejo v uporabo«, 
4. Sprememba sklepa o sejninah, 
5. Pregled aktivnosti KS Blanca od 28.9.2023 do 7.12.2023, 
6. Pobude in vprašanja članov sveta KS Blanca, 
7. Razno. 
8. KS Blanca, 
9. razno. 

 
SKLEP:  
Svet KS Blanca soglasno sprejme predlagani dnevni red.  
Izid glasovanja: 6 za, 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep je sprejet. 
 

Ad 2 
Pregled, razprava in potrditev zapisnika 5. redne seje sveta z dne 28.9.2023 

 
Predsednik poda v razpravo zapisnik 5. redne seje, ki so ga člani sveta prejeli kot gradivo. 
Razprave ni. 
 
SKLEP:  
Svet KS Blanca je potrdil zapisnik  5. redne z dne 28.9.2023. 
Izid glasovanja: 6 za, 0 proti (prisotnih 6). 
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Ad 3 
Sprememba sklepa »O cenah uporabe prostorov in površin s katerimi upravlja KS 

Blanca in o imenovanju upravnika prostorov, ki se dajejo v uporabo«, 
 
Predsednik članom sveta predstavi gradivo, ki so ga člani sveta prejeli skupaj z vabilom. Hkrati 
jih seznani, da se lahko oprosti plačilo uporabe dvorane le društvom, aktivom in organizacijam, 
ki delujejo v javnem interesu.  
Na izpostavljeno tematiko poteka razprava. Ugotovi se, da se nekatera društva ne morejo 
registrirati kot društvo v javnem interesu.  
Predsednik pove, da je bila s strani Krajevne skupnosti Dolnje Brezovo poslana prošnja glede 
možnosti brezplačne uporabe dvorane na Blanci. Svet KS Blanca ugotavlja, da je KS Blanca 
samo upravljavec omenjenih prostorov in mora z njimi upravljati kot dober gospodar in v skladu 
z zakonodajo. Brezplačna uporaba prostorov po zakonu ni mogoča, je pa mogoče donirati 
vrednost, ki jo določa cenik. Po razpravi člani sveta sprejmejo  
 

SKLEP 
O UPRAVLJANJU UPORABE PROSTOROV V UPRAVLJANJU KS BLANCA, O CENAH 

UPORABE IN O IMENOVANJU UPRAVITELJA PROSTOROV 

1. 

Prostore v upravljanju KS Blanca lahko za uporabo zaprosijo na osnovi pravilno 
vložene vloge za uporabo prostorov v Kulturnem domu Blanca  krajani Krajevne 
skupnosti Blanca in Krajevne skupnosti Dolnje Brezovo, vsa društva in aktivi, ki 
delujejo na območju KS Blanca in KS Dolnje Brezovo, Osnovna šola Blanca, 
Župnijski urad Brestanica in drugi. 

Društvom aktivom in organizacijam, ki delujejo v javnem interesu, se lahko 
oprosti plačilo uporabe in je strošek uporabe kot donacija, kar odloči predsednik 
sveta KS Blanca ali od njega pooblaščena oseba.  

V zimskem času od 15. oktobra do 15. marca se dodatno zaračuna ogrevanje v 
vrednosti 50,00 eur, skupna cena uporabe in ogrevanja 155,00 eur, uporaba za 
kulturno dvorano je možna samo nad 12 ur do 24 ur. 

Na podlagi vloge za uporabo prostorov se sklene pogodba o uporabi prostorov 
v kateri se opredeli ali se vrednost uporabe donira oziroma jo je potrebno plačati. 

O uporabi se vodi evidenca, iz katere mora biti razviden čas in obračun oz. 
donacija plačila.  

2. 
CENIK 

DVORANA KULTURNEGA DOMA NAD 12 UR DO 24 UR 105,00 €  
DVORANA KULTURNEGA DOMA NAD 12 UR DO 24 UR 
OD 15. OKTOBER DO 15. MAREC  

155,00 € 

DVORANA KULTURNEGA DOMA DO 12 UR    85,00 €  

DVORANA KULTURNEGA DOMA DO 6 UR    64,00 €  

ODPRT PRIREDITVENI PROSTOR DO 250 m2    90,00 €  

ODPRT PROSTOR DO 3 URE ZA DEJAVNOST    25,00 €  
SEJNA SOBA KS NA URO UPORABE      8,25 €  
UČILNICA KS NA URO UPORABE      8,25 €  
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3.  

Za upravitelja prostorov KS Blanca se imenuje član sveta KS Blanca g. Jože 
Budna, E- mail krajevnaskupnostblanca@gmail.com, GSM 041 565 150.  

4.  

Sklep velja naslednji dan od sprejema.  
  

5.  

S pričetkom veljave sklepa preneha veljati sklep, »O CENAH NAJEMA 
PROSTOROV IN POVRŠIN S KATERIMI UPRAVLJA KS BLANCA IN O 
IMENOVANJU UPRAVNIKA PROSTOROV, KI SE DAJEJO V UPORABO, ki je bil 
sprejet na 6.redni seji dne 12.3.2020. 
 
Izid glasovanja: 6 za, 0 proti (prisotnih 6). 
 
 

Ad 4 
Sprememba sklepa o sejninah 

 
Predsednik člane sveta seznani, da se bo s 1.1.2024 začel izvajati Pravilnik o spremembah in 
dopolnitvah Pravilnika o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, nagradah zunanjih 
članov delovnih teles občinskega sveta, članov svetov krajevnih skupnosti in članov drugih 
občinskih organov Občine Sevnica (Uradni list RS, št. 109/23). V določbah 4. člena, ki delno 
spreminja obstoječi 8. člen je zapisano: »Predsedniku sveta krajevne skupnosti, ki sklicuje seje 
in jih vodi, skladno s sklepom sveta krajevne skupnosti mesečno pripada sejnina v maksimalni 
višini 280,00 EUR, ki zajema njegovo delo v zvezi z vodenjem krajevne skupnosti, sodelovanje 
z občino, pripravo gradiva za izvajanje projektov, pripravo gradiva za sejo ter sklic in vodenje 
seje.« Prej se je tretiralo kot nagrada predsedniku. Po priporočilih notranje revizorke, se je 
spremenil pravilnik, da predsednik prejema sejnino, ki se lahko izplačuje enkrat mesečno.  
 
→Ob 18.20 se seji pridruži Tadej Strojanšek. Na seji je prisotnih 7 članov sveta. 

 
Sprememba sklepa o sejninah 

 
1. 

Sejnina predsedniku sveta KS Blanca se izplača mesečno v vrednosti 280,00 

EUR bruto, udeleženemu članu sveta KS Blanca na seji v vrednosti 25,00 EUR 

kot določa »Pravilnik o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, 

nagradah zunanjih članov delovnih teles občinskega sveta, članov svetov 

krajevnih skupnosti in članov drugih občinskih organov Občine Sevnica v 

svojem osmem členu«. 

2. 

 

Sejnino izplačuje referentka za Krajevne skupnosti zadnji delovni dan v mesecu 

za tekoči mesec, prav tako tudi sejnino udeleženemu članu sveta za udeležbo 

na seji sveta na podlagi tega sklepa. 
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3. 

Skep začne veljati 1.1.2024 ter preneha veljati sklep. 

 »Nagrada  predsedniku sveta KS Blanca se izplačuje mesečno v višini 280,00 

EUR bruto, udeleženemu članu sveta KS Blanca v vrednosti 25,00 EUR na sejo 

kot določa »Pravilnik o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, 

nagradah zunanjih članov delovnih teles občinskega sveta, članov svetov 

krajevnih skupnosti in članov drugih občinskih organov Občine Sevnica v 

svojem osmem členu«, ki je bil sprejet na 2. redni seji dne, 19.1.2023  
 
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7). 
 
 
 
 
 

Ad 5 
Pregled aktivnosti KS Blanca od 28. 9. 2023 do 7. 12. 2023 

 
Predsednik članom sveta predstavi aktivnosti in realizacije v času od 28.9. do 7.12.2023: 

- Izvedena je bila postavitev avtobusne postaje na Čanju. Dejan Gorišek pove, da je 
postavljena tudi senzorska svetilka.  

- Na predlog sveta KS Blanca so bila v vasi Kladje postavljena predlagana obcestna 
ogledala.  

- Izvedena je bila prestavitev lokalne ceste pri podjetju Acryform. 
- Odboru za okolje in prostor občine Sevnica je bil predstavljen projekt fekalne 

kanalizacije naselja Kladje nad Blanco. Predsednik je kot član predmetnega odbora 
predlagal popravke, da se v projekt vključi podjetje Acryform, izključi pa kmetijo 
Biderman, ker lahko kot gospodinjstvo s kmetijsko dejavnostjo svoje fekalije odlaga v 
gnojno jamo. Zaradi spremembe se bo lahko ukinilo črpališče in bo kanalizacija 
speljana z naravnim padcem proti Suhemu grabnu in naprej v kanalizacijski sistem 
Blanca. Projektna rešitev za kanalizacijo naselja Kladja nad Blanco je možna tudi s 
postavitvijo malih komunalnih čistilnih naprav. Predsednik predlaga, da se po uskladitvi 
projektov seznani prebivalce in se jim pošlje obrazec, kjer bi se opredelili za želeno 
varianto ureditve fekalne kanalizacije. 

- Predsednik je bil seznanjen o plazu na lokalni cesti JP 873076, Čanje 24. Plaz je zelo 
obsežen. Narejen je bil terenski ogled s strani strokovnih služb. Pred sanacijo se pridobi 
potrebno mnenje.  

- Izvedena je bila primopredaja prenosa pokopališča Rožno (člani sveta so prejeli kopijo 
zapisnika v gradivu). 

- Izvedena je bila asfaltacija dostopne ceste do kontejnerja OŠO  na Pokleku pri 
gasilskem domu.  

- Dogovorjena je postavitev avtobusne postaja v Selcah, potrebno je pridobiti ustrezno 
služnost.  

- Izvajalec za izvajanje zimske službe na javnih poteh je znan. Izvajal jo bo Branko 
Županc.  

- Do sprejetja proračuna občine Sevnica za leto 2024, poteka začasno financiranje 
krajevnih skupnosti.  

- Izveden je bil terenski ogled glede potrebe po postavitvi obcestnega ogledala na 
Tratah. Ugotovljeno je bilo, da trenutno ni potrebno. 
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Marija Šutar predlaga, da se pluženje po ozkih cestah (do njenega doma) izvaja s 
traktorjem.  
Maja Radej sprašuje, kdo izda nalog za pričetek pluženja oz. posipavanja na javnih poteh. 
Predsednik pove, da je odgovornost izvajanja zimske službe na strani podjetja Komunala 
d.o.o. Sevnica, ki pa dobro sodeluje s predsednikom sveta KS Blanca, ki iz izkušenj teren 
najbolje pozna, in tako je možna racionalizacija samega izvajanja.  
 
Peter Mirt pove, da je na območju KS Blanca posodobljen omrežno hidrantni sistem s 
postavitvijo nove opremljene hidrante omarice v kraju Gradec.  Gorišek Dejan na povedano 
predlaga postavitev velike omarice na Čanjem. Peter Mirt je predlog vzel na znanje in bo 
predlagal pregled terena in popis oz pregled obstoječih hidrantov.  
Predsednik pove, da na Gasilski zvezi obstaja seznam obstoječih hidrantov.  
 

 

Ad 6 
Pobude in vprašanja članov sveta KS Blanca 

 
Peter Mirt pobuda pobudo za ureditev nivojskih prehodov čez železniško progo. Najbolj kritična 
sta prehoda pri železniški postaji Blanca in na Gobavcih (Gostilna Kregl). Predsednik bo 
pobude posredoval na seji občinskega sveta.  
 
Maja Radej sprašuje glede aktualnosti določitve novih gospodarskih con, konkretno ribiški 
center Brest. Predsednik pove, da je predvideni prostor za ureditev ribiškega centra v lasti 
države in ga kot takega ureja državni lokacijski načrt, na katerega pa svet KS nima vpliva. 
Vezano na razpravo, ki je potekala, predsednik pove, da je bil na zadnji seji občinskega sveta 
obravnavan povzetek vseh predlogov za spremembo OPN. Nova zakonodaja določa, de je 
potrebno že pri začetku postopka spremembe OPN določiti namembnost površin (ribiške, 
kmetijske,….). 
 
Maja Radej sprašuje v kakšni fazi je zadeva glede sodelovanja Julija Novaka glede izgradnje 
nove kurilnice pri GD Blanca. Predsednik članom sveta predstavi aktualne informacije in 
poudari, da bo občinska pravna služba pripravila nov osnutek pogodbe, ki bo vključevala 
želene in potrebne elemente za pravilno izvedbo postopka odkupa potrebnih parcel. Terminski 
plan začetka postopka odkupa je april 2024. 
 
Marija Šutar poda pobudo za postavitev dveh obcestnih ogledal v naselju Krajne Brdo (enega 
pri zidanici Gračnar, enega Lipoglavšku, kjer poteka ostri ovinek). Predsednik pove, da se bo 
izvedel terenski ogled.  
 

Ad 7 
Razno 

 
Pri točki razno se seji sveta pridružijo zastopniki oz. predstavniki društev, ki delujejo na 
območju KS Blanca in Ksenija Juh, ravnateljica OŠ Blanca. Predsednik vse prisotne pozdravi 
in uvodoma pove, da imajo društva rok za izdelavo poročil za izvedene dejavnosti v letu 2023 
do konca meseca januarja 2024. V nadaljevanj predsednik predstavi postopek pravilne prijave 
vezane na javni razpis za sofinanciranje društev na območju KS Blanca ter izpostavi pravila 
glede uporabe prostorov v upravljanju KS Blanca (varčevanje z elektriko zaradi povišanja cen 
električne energija, čiščenje, uporaba elektro naprav,…) in pozove predstavnike društev, da 
društva pridobijo status društva v javnem interesu. Vse prisotne seznani, da so težave pri 
odkupu zemljišča namenjena širjenju kulturne dvorane in gasilskega doma. Prisotnim razdeli 
razpredelnico, kjer je razvidna uporaba prostorov po posameznih društvih.  
 
Predsednik v nadaljevanje k besedi pozove prisotne predstavnike društev. 
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Prva spregovori predstavnica sekcije Ljudskih pevk Slavica Puh, ki poda svoje opažanje glede 
čistoče in se opravičuje za vse morebitne nevšečnosti ter pove, da bo zaradi osebnih težav 
odstopila od vodenja pevske skupine. Zahvali se za finančno podporo in možnost uporabe 
prostora za vaje.  
 
Mateja Strnad pove, da KUD Poklek nima pogojev za pridobitev statusa društva v javnem 
interesu. Društvo se je odločilo, da bo uporabljajo dvorano na Pokleku. Vsem prisotnim se 
zahvali za sodelovanje in pove, da se skupina pripravlja na novo igro.  
 
Besedo prevzame ga. Ksenija Juh, ravnateljica OŠ Blanca, ki se zahvali svetu KS Blanca za 
uspešno sodelovanje. Ceni odkrito in konstruktivno komunikacijo.  Predstavniki šolstva so 
veseli novih pridobitev glede dozidave osnovne šole. Pereča težava je še vedno nevaren in 
ozek dostop do šole. Omeni, da je nekoč v govoru župana občine Sevnica zasledila projekt 
gradnje nadvoza, ki pa se odmika. Člane sveta pozove k enotnemu stališču priprave pobude 
za čimprejšnjo realizacijo izvedbe varnega dostopa do Osnovne šole Blanca.  
Tudi predsednik se na povedano zahvali ravnateljici za sodelovanje in obrazloži zakaj ni 
mogoča ureditev varne poti do šole pred izgradnjo nadvoza. Preda informacijo, da je nadvoz 
na Blanci predviden v Evropski perspektivi 2023-2027 v 3. sklopu. Poleg nadvoza so v 3. 
sklopu predvideni tudi ureditev železniške postaje Breg, Loka in most na Logu. Predlaga, da 
svet KS Blanca in odgovorni za šolstvo enotno pristopijo k pobudi, da se prioritetno v tretjem 
sklopu izvede nadvoz na Blanci, ki bo rešil problematiko varnega dostopa do šole.  
 
Peter Mirt se naveže na povedano s strani predsednika. Tudi on ima optimistično mnenje glede 
izgradnje nadvoza, saj iz izkušenj in prejetih informacijah pozna, da imajo projekti na železniški 
infrastrukturi rahlo prednost  pred urejevanjem cestne infrastrukture. Sam poda izkušnjo tudi 
kot prevoznik šolskega avtobusa, da je bilo premalo poudarka na strani varnega dostopa že v 
osnovnem projektu izgradnje OŠ Blanca.  
V nadaljevanju ravnateljica izpostavi poškodovane bankine ob državni cesti ter predlaga 
ukrepe za umiritev prometa. Peter Mirt in predsednik obrazložita, da so bile pobude za 
popravilo bankine že podane, tako upravljavcu občinskih cest kot vzdrževalcu državnih cest. 
Predlog je bil, da sami kot Krajevna skupnost uredimo asfaltno bankino. Odgovor vzdrževalca 
državnih cest je bil, da se lahko bankine asfaltirajo le z asfaltom kvalitete, ki ga dobavlja 
vzdrževalec državnih cest.  
 
V nadaljevanju spregovori predstavnik Športnega Društva Blanca, Tomaž Blatnik, ki je 
navdušen nad  lepo urejeno športno infrastrukturo in sodelovanjem z učitelji OŠ Blanca, 
svetom KS Blanca in zunanjimi sodelavci.  Društvo promovira športno dejavnost, da si čim več 
otrok odloči za vsebino na športnem področju. Zelo lep podatek je, da v nogometni šoli 
sodeluje 25 otrok. Dejavnost atletike je na visokem nivoju. Dobro so povezani tudi z atletskim 
društvom Kladivar iz Celja. V bodoče bo potrebno iskati določen kader. Predsednik na 
povedano pove mnenje, da je tudi sam zadovoljen z vsemi realiziranimi izzivi in športnimi 
dosežki mladih. Pove tudi, da je izdelano pridobljeno gradbeno dovoljenje za izgradnjo športnih 
površin pri osnovni šoli. Projekt je vreden 850.000,00 EUR.  
 
Predstavnik PGD Poklek, Primož Kozinc, pozdravi vse prisotne in se zahvali za povabilo. 
Ocenjuje, da uspešno sodelujejo s krajevno skupnostjo in ostalimi društvi. Zahvali se tako za 
finančno pomoč in pomoč v obliki nasvetov. Društvo poštena dela in verjame v svetlo pot. Tudi 
predsednik je izjemno zadovoljen s sodelovanjem PGD Poklek. V bistvu je zadovoljen z 
delovanjem vseh društev na območju KS Blanca, saj vsako društvo pripomore, da se dobro 
pokriva športna, kulturna in gasilska plat. Aktiv kmečkih žena pa je nepogrešljiv pri pogostitvah 
ob raznih dogodkih.  
 
V nadaljevanju spregovori ga. Vanja Špan, predstavnica Aktiva kmečkih žena Blanca, ki pove, 
da je prvič v vlogi predsednice. Pove, da je aktiv sodeloval z osnovno šolo, PGD Blanca, 
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krajevno skupnostjo, KŠTM-jem, gostile so Rožnati tek. Želijo si še nadaljnjega sodelovanje in 
finančne podpore.  
 
Valerija Mirt, predstavnica PGD Blanca se zahvali za povabilo in predstavi dosežke PGD 
Blanca. Posebno zahvalo je namenila vsem članom sveta, ker so odobrili zaris črt za poligon. 
Za pozitivno sodelovanje upa tudi pri nadaljnjem delu. Tudi predsednik se zahvali za vzajemno 
sodelovanje.  
 
 
Seja se zaključi ob 20.00 uri.  
 
Št. 031-00032/2022 
Blanca, 29. 1. 2024  
        
 
Zapisala:            Marjan Ločičnik 
Marjetka Flisek           Predsednik sveta KS Blanca 


